
 

 

ELEVRÅDET VED FROLAND SKOLE - UNGDOMSTRINNET. 

 

REFERAT fra møtet 17.12.2024 

 

Navn Kl Fast Vara Funksjon 

Hanna Homstøl Tveit 
 
Ingrid Andrea Bore 

8A      X  

X 

 

 

Adam Lyngroth 

Andrine Skårland 

8B X  

X 

 

Emilie Konstanse 
Vanebo-Høyland 
 
Jakob Hurvenes 

8C X  

X 

 

 

Emil Hortemo 
 
Lone Skogheim 

8D X  

X 

 

 

Einar A. Eriksen 

Elise Grønlund 

9A X  

X 

 

 

Jerusha J. Inayat 
 
Andreas Dalsmo  

9B X  

X 

 

Mathias Hodne 
 
Lingmaung Kintha  

9C X  

X 

 

Leanna Grestad 

Georg Bygdås 
 

9D X  

X 

 
  

Sofie G. Rasmussen 

Gabriel D. Strandli 

10A X  

X 

Nestleder (smu/su) 

Christian R. Stømne  
 

Milly Rose Jensen 

10B X  

X 

 
 

Amalie Kvalbein-Olsen 
 
Evelyn Abrahamsen- 
Aanonsen 

10C X  

X 

Leder (smu/su) 

 

      



 

 

Saker Beskrivelse Avsvar/hvem tar saken videre? 

Vedtak 

Saker fra sist:  
 

NB! Praktiske oppgaver i klasserom går via 
kontaktlærer, ikke elevråd. 

Info  - Amalie: elevrådsleder 
- Sofie: nestleder. 

 
Vara til samarbeidsutvalg: 
 
(Christian stømne, Adam, Einar og Hanna) 

 
 

                            

Saker fra sist: Ønske om benker under 

trappa ved midterste 

inngang. 

Aina/Dag: Hva tenker vi om dette? Foreløpig 
innkjøpsstopp i kommunen, men vi «skriver oss 
det bak øret» 

 Kaldt i klasserommet til 

10C. 
Aina tar dette med til teknisk. 
Det skal være varmere nå – stemmer 
dette?Jepp! 

 Er det mulighet for å åpne 

kantina på morgenen? 
Aina:Dette er nå på plass fra 08.30.  
 
Ønske om at det åpner for elever som kommer 
med buss fra Bøylefoss 08.15. Er dette mulig? 



 Ønske om å få på plass 

bordtennisbord/spill i 

kantina. 

Aina: Gjort, men pga hærverk og grising med 
frukt er det nå tatt bort. 

 10 a og 10b er misfornøyd 

med at de ikke kan spise i 

sitt klasserom. 

Aina/Dag: Det vil bli mulig å spise i 
klasserommene igjen – skal være ordnet nå 

  Elevundersøkelsen er en 

undersøkelse som 

gjennomføres hver høst. 

Denne undersøkelsen vil 

bli gjennomført i løpet av 

november.  

Viktig at spørsmålene 

besvares seriøst! 

 

1. Kiosk under 

innebandyturnering 
Pengene skal gå til : «Rett fram opplevelser» 
som jobber for å  lage en koselig juletid og skape 
gode opplevelser for barn i hele Norge.  

2. 8A+ 8D: Det trekker fra 

vinduene. 
Sendt melding til teknisk. 



3. 9.trinn: Blir det 

Gautefalltur? 
Aina:Det er blitt strammere budsjett. Vi må 
derfor se på hva pengene skal gå til, og hva som 
er igjen, og evt prioritere hva som kan 
gjennomføres. Vi må lande dette ganske raskt 
på nyåret. 

4. Toalettfolien på 

toalettvindu ved 10C er 

skrapt bort. 

 

Det er også hull i vindu i 

dette klasserommet.(midt i 

klasserommet) 

Sendt melding til teknisk. 

5. Ønske om å få tilbake 

huskene. 
Disse er tatt bort for vinteren. 

6. God jul og godt nyttår til 

alle! 
 

Froland skole   

Signe Gunn Skjeggedal Usterud   

 Elevrådskontakt                                                      

HUSK  Å  MELDE FRA TIL VARA  DERSOM DU IKKE KAN KOMME. 

 


